
Saksprotokoll i Yrkesopplæringsnemnda - 06.05.2014

Det var 5 representantar til stades.

Tom Knudsen/Roger Pilskog sette fram følgjande forslag på vegne av NHO/LO:

1. Yrkesopplæringsnemnda viser til at det gjentatt er bedt om at arbeidslivets behov for rett 
kompetanse, skal være en del av beslutningsgrunnlaget i dimensjonering. Nemnda beklager at 
saken ikke er tilstrekkelig opplyst til å kunne fatte en beslutning. Nemnda forstår at det ikke startes 
klasser med få søkere, men mener at tilbud som gir sikker læreplass ikke fjernes som tilbud.

2. Yrkesopplæringsnemnda vil igjen beklage at det ikke blir etablert TAF automasjon/el.elektro ved 
Knarvik vgs og viser til vedtak i nemnda 03.12.2013 og 04.02.2014, forut for møte med 
fylkesordføreren i mars 2014. Yrkesopplæringsnemnda konstaterer at næringslivets uttrykte behov 
ikke dekkes, samt at det er direkte feil når det står i saken at det ikke er dokumentert læreplasser.

Protokollmerknad frå Dan Femoen (H)

Stemmeforklaring. Jeg ser ikke at det har kommet inn ny informasjon siden klassesaken ble vedtatt i 
Fylkesutvalet den 3.desember 2013, som nå tilsier at at elevtallet på TAF-elektro bør økes.

Røysting

Knudsen/Pilskog sitt forslag vart vedteke mot 1 røyst (H).

Tilråding frå Yrkesopplæringsnemnda

1. Yrkesopplæringsnemnda viser til at det gjentatt er bedt om at arbeidslivets behov for rett 
kompetanse, skal være en del av beslutningsgrunnlaget i dimensjonering. Nemnda beklager at 

saken ikke er tilstrekkelig opplyst til å kunne fatte en beslutning. Nemnda forstår at det ikke startes 
klasser med få søkere, men mener at tilbud som gir sikker læreplass ikke fjernes som tilbud.

2. Yrkesopplæringsnemnda vil igjen beklage at det ikke blir etablert TAF automasjon/el.elektro ved 
Knarvik vgs og viser til vedtak i nemnda 03.12.2013 og 04.02.2014, forut for møte med 
fylkesordføreren i mars 2014. Yrkesopplæringsnemnda konstaterer at næringslivets uttrykte behov 
ikke dekkes, samt at det er direkte feil når det står i saken at det ikke er dokumentert læreplasser.

Protokollmerknad frå Dan Femoen (H)

Stemmeforklaring. Jeg ser ikke at det har kommet inn ny informasjon siden klassesaken ble vedtatt i 
Fylkesutvalet den 3.desember 2013, som nå tilsier at at elevtallet på TAF-elektro bør økes.


